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Protokoll från årsmöte i Kålle Bouleförening 2024-03-14 
 
Närvarande:  Se bifogad närvarolista 

Plats:  Lindome Bouleklubbs Boulehall, Lindome 

 

 

 
1. Mötets öppnande 

 Ordföranden Kenth Persson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

 

2. Fastställande av dagordning 

 Den föreslagna dagordningen godkändes.  

 

3. Val av mötets ordförande 

 Till mötets ordförande valdes Kenth Persson. 

 

4. Val av mötets sekreterare 

 Till mötets sekreterare valdes Agneta Olsson. 

 

5. Val av justerare 

 Till justerare av protokollet valdes Thomas Borgh och Eive Jelinek. 

  

  

6. Verksamhetsberättelse 

 Godkändes. 

 

 

7. Årsredovisning  

Årsredovisningen godkändes.  

 

 

8. Revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen lästes upp av Ingemar Norder (revisor) och godkändes.  
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9. Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen  

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

 

 

10. Budget 2024 

Budgeten för 2023 godkändes.  

 

 

11. Medlemsavgift 2025 

Beslöts att medlemsavgiften för 2024 ska vara oförändrad, dvs. 600 kr. 

 

12. Inkommande motioner 

Inga 

  

13. Val av: 

 Ordförande: Kenth Persson (omval 2 år) 

 Vice ordförande: Christer Halling (1 år kvar) 

 Kassör: Mona Persson (omval 2 år) 

 Sekreterare: Agneta Olsson (1 år kvar) 

 Styrelseledamot: Conny Persson (nyval 2 år) 

 Revisorer: Ingemar Norder (omval 2 år) och Ann-Sofie Fallermo (1 år kvar) 

 Valberedning: Styrelsen fungerar som valberedning 

 Medlemskommittén: Styrelsen 

 Uttagningskommittén: Christer Halling (omval 1 år), Kent Johnsson (omval 1 år)  

 Banansvariga: Kenth Persson (sammankallande (omval 1 år),  

  Lars Svanhög (omval 1 år), Thomas Borg (omval 1 år) och Eive Jelinek 

(nyval 1 är) 

 

  

14. Kållecupen söndagen den 25 augusti 

Äger rum på våra banor i Torrekulla. Tävlingen blev fulltecknad på 12 timmar, vilket är rekord. 

Många på reservlistan. Medlemmarna ombads notera detta datum, då det behövs många funktionärer 

till tävlingen. 
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15. Parkeringen – Torrekulla 

En entreprenör vill anlägga och utveckla ställplatser för husbilar på parkeringsplatsen vid våra 

boulebanor. Mölndals stad och kommun har hört av sig och vill höra våra synpunkter på detta. Man 

hänvisar oss till parkeringen vid Torrekullagården. Dessa platser räcker inte till vare sig för oss eller 

allmänheten Styrelsen har skickat in våra synpunkter. Vi motsätter oss förslaget. 

 

16. Träning – lägg/skytte 

Agneta Olsson tog upp frågan om träning. Förslag om att måndagar under utomhussäsongen ägna 

en kvart/tjugo minuter åt att träna lägg/skytte på olika träningsstationer samt återuppliva den 

gamla läggtävlingen samt lägg-/skyttetävlingen. Det fanns intresse för detta. Får diskuteras 

närmare i styrelsen 

.  

 

17. Övriga frågor (beslut kan inte fattas) 

Ingemar Norder tyckte in sin egenskap av klubbens revisor att det är väl mycket transaktioner från 

försäljningen av dricka m.m. i vår klubbstuga. Borde kanske skötas utanför klubbkassan. Kassören 

Mona Persson tyckte inte det var några större problem med detta, men vill att man inte swishar 

betalning innan man kommit upp i inköp av minst 100 kr. Kommer man inte upp i denna summa, kan 

man slå ihop sig med någon annan och sedan göra upp betalningen sinsemellan. 

 

18. Mötet avslutas 

 Ordföranden Kenth Persson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet:   Ordförande:  

 

 

Agneta Olsson    Kenth Persson 

 

Justeras: 

 

 

Thomas Borgh   Eive Jelinek 

 

 

Bilaga: Närvarolista 
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